

VACCINATION CERTIFICATE REQUIREMENTS AND HEALTH ADVICE TO TRAVELLERS

The 1981 edition of the *Vaccination Certificate Requirements and Health Advice to Travellers*¹ has been delayed in printing, but it is hoped that it will be sent to health administrations in a few weeks. Until its receipt the Vaccination Certificate Requirements for International Travel 1980 should be used.

It should be noted that as from 1 January 1981 only Chad and Democratic Kampuchea are requiring a smallpox vaccination certificate from travellers.

¹ See No 51, 1980, p. 399.

CERTIFICATS DE VACCINATION ET CONSEILS DE SANTÉ AUX VOYAGEURS

L'impression du fascicule 1981 *Certificats de vaccination et conseils de santé aux voyageurs*¹ a été retardée, mais on espère que cette publication pourra être envoyée aux administrations sanitaires d'ici quelques semaines. Jusqu'à réception de cette nouvelle version, la version 1980 reste applicable.

Il est à noter que seuls le Chad et le Kampuchea démocratique sont encore susceptibles d'exiger des voyageurs, à partir du 1^{er} janvier 1981, un certificat de vaccination antivariolique.

¹ Voir N° 51, 1980, p. 399.